
 

  

 

 

 

Hükümetin tekstil sektörünün içinde bulunduğu darboğazı aşmak amacıyla 

tekstil ve konfeksiyon ürünlerinde KDV’yi yüzde 18 den yüzde 8 e indirmesi kararı 

tekstil sektörünün sorunlarını çözmeyeceği gibi beklenenin tam tersi sonuçlar 

yaratacaktır. Bu kararla ithal edilen tekstil ürünlerinin KDV’si de indirilmiş olmaktadır. 

Oysa tekstil sektörünün en büyük sorunu başta Çin ve diğer uzakdoğu ülkeleri olmak 

üzere çeşitli ülkelerden yapılan ithalattır. Bu kararla ithalat eskisinden çok daha cazip 

olacaktır. Karar yerli üretimi değil ithalatı teşvik edecektir. Karar ekonominin bütününü 

gözeterek alınmamıştır.  

Ayrıca:  

1. Sorun döviz kurundan kaynaklanmaktadır. Aşırı değerli YTL sorununu KDV 

indirimi ile çözmek mümkün değildir.  

2. Temel gıda maddeleri dışında indirimli oran hiçbir AB ülkesinde yoktur. Bu 

inidirimin çare olmayacağı kısa bir süre sonra anlaşılacaktır. 

3. İstihdam vergileri açısından yapılan sıralamada Türkiye yüzde 42.7 ile 

OECD birincisidir. Asıl yapılması gereken istihdam üzerindeki vergileri 

indirmektir. 

KDV indirimi kararı ile gerçek sorunların üzeri örtülmüş olmaktadır.  
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